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Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 22-03-03 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 03.03.2022 ble godkjent 
 

 
Sak 3 Orientering v/daglig leder 
 

Sak 3-1: Det ble tatt en evaluering av årsmøte i mars med en runde rundt bordet fra styret. 
Tilbakemeldinger som DL skal ta med til neste gang: 
 
- Innkallingen til årsmøte: Innkalling skal etter vedtektene sendes ut minimum tre uker før. Om 
program ikke er satt eller om noen detaljer ikke er på plass kan DL heller skrive med forbehold om 
endring at i innkallingen kommer tidsnok ut. 
- Det skal jobbes med å få på plass en valgkomité i god tid før neste årsmøte, komitéen må være på 
plass senest desember 2022. Forslag som kom inn til valgkomité kandidater: Eskild Kvala og Hans 
Petter Thorvaldsen. For evt. nye kandidater til styret skal disse informeres om til styret også senest 
desember fra valgkomitéen.  
- Valg: Neste år må DL informere/konkretisere om hvem som skal være styreleder, kasserer og 



hvem som skal være varamedlemmer.  
- Det skal ikke være valg på selve årsmøtet, valgkomitéen skal komme med sin innstilling til styret i 
god tid før årsmøte.  
- Ved evt. forslag til økning/endring i kontingenter i årsmøte, må alle kontingent-grupper tas med 
uavhengig endring eller ikke. Dette året var lag/foreninger/organisasjoner ikke med. Forslag til 
endring av kontingenter skal opprinnelig skje på selve årsmøtet og ikke i etterkant. 
- Styret foreslår at om noen medlemmer har innsigelser til foreslåtte, nye 
kandidater/stedfortredere, kan det sendes en skriftlig innsigelse på forhånd med datofrist før 
årsmøte så lenge det ikke går imot vedtektene til BvK. 
- Styret foreslår at DL har påmelding for hvert årsmøte for matservering og generell oversikt slik at 
styret også kan eventuelt headhunte/oppfordre noen til å delta.  
- Innkallingen: Informer og tydeliggjør styremedlemmer som skal ut og hvem som er foreslått som 
stedfortreder.  
- Styret ønsker at styremedlemmers informasjon om arbeidssted fjernes på nettsiden til BvK og ser 
ingen hensikt med at dette står oppført.  
 
Vedtekter ift. årsmøte: 
 
§ 6 Årsmøte 
Årsmøtet, som holdes hvert år, er foreningens høyeste myndighet. Årsmøtet er vedtaksført med det antall 
stemmeberettigede medlemmer som møter, og alle medlemmer har én stemme. Møteleder velges av  
årsmøtet. Med mindre annet er bestemt, skal et vedtak, for å være gyldig, være truffet med alminnelig flertall av de 
avgitte stemmene. Stemmelikhet avgjøres ved loddtrekning. Årsmøtet innkalles av styret med minst 3 ukers varsel, 
direkte til medlemmene. 
Forslag som skal behandles på årsmøtet skal være sendt til styret senest to uker før årsmøtet. Fullstendig saksliste  
må være tilgjengelig for medlemmene senest en uke før årsmøtet. Årsmøtet kan ikke behandle forslag som ikke er 
oppført på sakslisten, med mindre 3/4 av de fremmøtte krever det. 

§ 7 Årsmøtets oppgaver 
Årsmøtet skal: 
• behandle årsmelding 
• behandle revidert regnskap • behandle innkomne forslag • fastsette kontingent 
• vedta budsjett 
• velge: 
– leder og nestleder 
– styremedlemmer  
– varamedlemmer 
– revisor 

 
 
 
- Enstemmig vedtak: Styret er enige i forslagene ovenfor og DL tar med tilbakemeldingene til neste 
gang og starter på arbeidet med etablering av en ny valgkomité. 



Sak 3-2:   
DL opplyser om at BvK har søkt om en profileringspakke til 100.000kr, gardintrapper til dugnader for 
20.000kr og lydanlegg til kulturscenen for 75.000kr som skal bygges i sentrum.  
 
 Profileringspakken skal gå til detaljhandelsmedlemmene og inneholder roll-ups, vimpler, forkler og 
plakater som profilerer de faste sentrumsarrangementene. Daglig leder foreslår at ved ikke tildelt 
midler kan en plan B kan være at markedskomitéen låner av BvKs driftskonto med en 
nedbetalingsplan for profileringspakken. 
  
Forrige styremøte ble det vedtatt at DL skulle ta kontakt med regnskapsfører om BvK kunne ta seg 
råd til 10 stk streetbanners som innebar fester og banners til å henge på lyktestolpene i gågaten. 
(Laastad var ikke til stede sist møte). Pristilbudet DL fikk er derimot nå endret pga. prisøkninger 
(pandemirelatert) og ny pris er 32.200 kr. Styret må ta stilling til om det er noe BvK skal anskaffe.  
 
Banksjefen Torbjørn Lindtveit v/hovedsponsor ga BvK i et tidligere møte med DL ros for at BvK var 
flinke til å sende inn søknader til SR stiftelsen og at valgkomitéen så på selve prosjektene om de var 
gode, og ikke nødvendigvis søkeren. I senere tid, etter det ble søkt om midler til de 3 overnevnte 
prosjektene, har DL derimot fått informasjon om at stiftelsen har endret strategi. De ser det er en 
gjenganger med mange eks.  velforeninger som søker og mottar tilskudd og skal nå jobbe for at det 
blir jevnere fordelt i forskjellige søknadsgrupper. –> De ser dermed mer på hvem som søker. Dvs. 
BvK må begynne å prioritere og sende inn maks én søknad per gang.  
 

- Forslag til vedtak: Styret foreslår å bestille inn streetbanners umiddelbart før prisene 

stiger. Om BvK ikke får midler av SR stiftelsen til profileringspakken, kan DL uansett 

starte en innsamlingsaksjon via Spleis.no til kun street-bannerne, dette for å potensielt 

få dekket noe av kostnaden. Styret foreslår å avvente svar fra stiftelsen før det evt. igjen 

tas opp på styremøte om eks. nedbetalingsplan-løsning.  

- Enstemmig vedtak: Styret er enig i forslagene og DL gjennomfører. 

         

Sak 3-2-3: BvK gjennomfører årlig 12-14 arrangementer i sentrum som skal tas av budsjettet til 
markedskomitéen som er på 100.000 kroner. Disse midlene fra hovedsponsor og sentrumstillegg.  
DL opplevde tidligere med markedskomitéen som gikk av at det ble altfor mye arbeid, verken 
budsjett eller arbeidstid strakk til for å gjennomføre aktivitetene.  
     

- Forslag til vedtak: DL foreslår at de 3 største arrangementene ila. året; Julegateåpningen, 
Kopervik Fashion Night og Vrimledagen har egne arbeidsgrupper med forskjellige folk 



ettersom det er disse arrangementene som innebærer mest arbeid.  DL foreslår at gruppene 
må følge en oppskrift og evt. retningslinjer for hvordan arbeidet skal foregå. 

- Enstemmig vedtak: Styret er positive til forslaget og oppgir at dette er ikke nødvendigvis 

en styresak. 

 

Sak 3-3: Neste søknadsrunde i SR stiftelsen til høsten vil ha de samme søkekategoriene som vårens 

søknadsrunde pga. stiftelsen ønsker å skifte rekkefølge av kategoriene. Dvs. Det er mulig å søke om 

midler til prosjekter som innebærer kultur. DL har tidligere oppgitt at streetart prosjektet 

«Flatøyboka» ikke har fått midler pga. det bl.a. mangler et spleiselag, det var ikke aktuelt at 

søkemidlene gikk til lønn til kunstnerne og at barn/ungdom ikke er involvert. Styreleder nevner at 

et slikt prosjekt kan være relevant ift. kulturhusetablering, i forhåpentligvis Kopervik,- ettersom 

Kopervik har mye kulturell kapital i form av festivaler, arrangementer og aktiviteter etc. Flatøyboka 

v/Tormod Torfæus er en kulturskatt og nasjonalarv som står i utstilt i banken i Kopervik som mange 

ikke er klar over.  

All kulturell kapital som kan legges inn i kulturhus-prosjektet, hvor på sikt også er turistfremmende, 

er positivt.   

 

- Forslag til vedtak: DL foreslår at til høstens søknadsrunde så kan DL gjøre en innsats med å 

inkludere barn og ungdom i prosjektet via eks. Haugaland Kunstverk, Kopervik kulturhus eller 

Folkehøgskolen i Kopervik. Om BvK igjen får avslag foreslår DL å opprette en spleis til 

prosjektet.   

- Enstemmig vedtak: Styret er enig i forslaget og godkjenner arbeidet med å få inn 

barn/ungdom i prosjektet til høstens søknadsrunde, men foreslår at ved avslag på søknaden 

at saken tas opp igjen før en evt. spleis opprettes. 

 

Sak 3-4: 14. juni kommer arrangøren Rikssamlingsjubileet innom Kopervik hvor slaget i Hafrsfjord 

v/Harald Hårfagre skal markeres og feires. Arrangøren ankommer med 6 vikingskip ved kaien i 

Kopervik, vil ha visning i et av skipene samtidig som det vil foregå et bokbad fra Bergsveinn 

Birgisson og Cecilie Winger med foredrag om vikingtiden. DL etterlyser innspill og tips fra styret hva 

BvK kan bidra med her og opplyser om at vi har bidratt med å finne overnatting og bevertning til 

«vikingene». DL foreslår også om å søke kulturmidler til evt. underholdning og velkomstkomité av 

noe slag. Styreleder mener det bør legges like stor innsats i dette som ved da Statraad Lehmkuhl 

skipet ankom Kopervik i august i fjor. Rikssamlingsjubileet kommer fra vikingfestivalen og er samme 

helg som kopervikfestivalen. Styreleder har allerede tatt kontakt med vikingklubben om å bidra og 



avventer svar. 

 

- Forslag til vedtak: Det foreslås å finne eller opprette en slags viking-velkomstkomité på kaien 

med tilhørende vikingtema rundt opplegget. Trond Vidar Sørensen ved Karmøy kommune 

driver leirskolen og har 50 småtass vikingdrakter på Bukkøy, styret foreslår at DL kan spørre 

barnehager eller skoler om å bidra og være med. Kultursjefen John Arve Hveding var den 

som startet vikingfestivalen for mange år siden og er også et tips styreleder foreslår å 

kontakte.  

- Enstemmig vedtak: Styret er enig i forslagene og DL følger opp alle tips.  

 

Sak 3-5: LM Baptista har tatt kontakt med BvK om det skal bestilles inn vannaktiviteter til parken i 

Kopervik under Kopervikfestivalen i helgen 9-11. Juni. DL oppgir at det har vært lite aktiviteter 

torsdagen og mest på lørdagen. Tidligere har de blitt booket inn for torsdag, fredag og lørdag. 

Baptista tipset også BvK om å gjøre slik som Etne, ved å ordne dagspass som kunne selges i 

butikkene i området. Dagspassene kunne selges for en sum BvK selv bestemmer ved å kjøpe inn 

eks. armbånd som selges for 250 kr stk for fredag/lørdag. BvK må ta avgjørelsen om en skal selv 

stille med vakthold og spare penger på dette eller leie inn Baptistas vakthold.  

 

- Forslag til vedtak: Styret foreslår at LM Baptista tar seg av alt og at BvK betaler for dette. 

Styret ønsker at aktivitetene kun foregår på fredagen og lørdagen og ikke torsdagen. De er 

positive til å selge dagspass i butikkene. Styret skyter også inn idéer om å oppfordre noen 

lag/foreninger/klasser om å lage en beachlounge ved siden av opplegget i parken, spin-offs 

med eks. strand-café med grillområder hvor BvK kan også selge produkter i samme kategori, 

eks. håndkler eller solhatter. 

- Enstemmig vedtak: DL bestiller oppdrag med Baptista sitt vakthold for fredagen og lørdagen. 

DL sjekker opp i priser for eks. strandhåndkler og tar det videre på mail med styret. DL 

sjekker med lag/foreninger om å lage strandcafé/beachlounge rundt vannaktivitetene/i 

parken. 

 

Sak 3-6: Det legges frem forslag til ny dugnadsordning for et mer oversiktlig opplegg. Hvert år, 

spesielt under jule-dugnadene, opplyser DL at det er de samme som møter opp og de samme som 

gjør mest arbeid. Det er de samme som ikke stiller opp, men likevel får pynt utenfor døren sin. DL 

opplyser at dette skaper dårlig stemning.  

 



- Forslag til vedtak: DL foreslår at de grønne matkurvene som ligger på lageret med julelys, 

deles ut til butikkene. Hver butikk får sin kurv med 2 julelys-lenker og strømledning med sitt 

eget tre å pynte. Butikkene har ansvar for sitt eget tre og får en datofrist det skal være ferdig 

pyntet. Når datofristen er kommet henger DL opp skilt som bindes rundt tréet med eks. 

«God jul fra Nille-treet. - Dette treet har blitt pyntet av de ansatte på Nille butikken.» DL 

foreslår også at det kan oppfordres at butikkene tar bilder under arbeidet og sende til BvK 

slik at det underveis kan markedsføres i sosiale medier om julepyntingen som foregår.  

- Enstemmig vedtak: Styret er positive til forslaget og foreslår at DL klargjør dette i god tid før 

dugnaden.  

 

 
 

Sak 3-7: DL har vært i møte med medlem Kvala Arkitekter v/Eskild Kvala. I Møte dukket også Jan 

Erik Naley v/Karmøy Bilsenter og Olav Vikse v/ Kvala Arkitekter opp. Igjen kommer organisasjons-

navnet opp «Byen vår Kopervik» hvor det uttrykkes fra Naley at han og mange andre har inntrykk 

om at det er, og høres ut, som en sentrumsforening. Dette delvis pga. ordet «Byen» i selve navnet, 

men også fra gammelt av da det tidligere har vært en handelsstand kun for 

sentrumsbutikker/bedrifter. Reguleringsplanen for Bygnes området var også et tema i møte hvor 

aktørene var frustrert over hvor utydelig og uryddig aksene var. 

 

- Forslag til vedtak: Styret foreslår å oppfordre Kvala og aktører rundt på Bygnes å danne en 

gruppe hvor de dokumenterer de utfordringene de har med reguleringsplanen på Bygnes. 

BvK kan dermed på vegne av dem etterlyse tydelige retningslinjer hos kommunen med info 



om at BvK har medlemmer som er arkitekter som tar kontakt og er forvirret over aksene.  

Det foreslås at DL, som tidligere vedtatt i annet styremøte, tar et møte med Per Velde om 

dialogen med organisasjonsnavnet. 

- Enstemmig vedtak: Styret er enige i forslaget og DL tar kontakt med partene.  

 

- Sak 4: Eventuelt 

 

Sak 1: Medlem Någe Nytt på Håret v/Vigdis Thorsen ble sammen med andre aktører tildelt 

overtredelsesgebyr av Karmøy kommune pga. lovbrudd i plan- og bygningsloven. Dette pga. for 

tidlig innflytting og oppstart av tjenester i rålokalet i Hovedgaten 41. Lokalet var ikke blitt godkjent. 

Thorsen ønsker/etterlyser en uttalelse/støtte fra BvK til kommunen 

 

- Forslag til vedtak: BvK kan ikke ta stilling til denne saken og at det ikke er en sak BvK som 

organisasjon skal være aktive/delta i. 

- Enstemmig vedtak: Styret er enige i forslaget og DL tar ikke saken videre. 

 

Sak 2: Styremedlem Thomas Jansen foreslår at BvK kan ta kontakt med kommunen om 

oppgradering av gjestehavnen og at det er en gyllen mulighet nå når det foregår graveprosjekt og 

veien er stengt i området. Styret kan komme med forslag på hvor og hvordan og sende inn til 

kommunen. Jansen sier det er for dårlig vedlikehold og at arbeidet kan enkelt gjennomføres med 

eks. en lekter ute i sjøen med to snekrer og spikre over noen planker.  

 

- Forslag til vedtak: Styreleder foreslår at det kan tas kontakt med Kurt Sunnanå som er 

ansvarlig for kaiområdet og etterlyse vedlikehold/oppgradering samtidig få kartlagt info om 

hvem som eier hvor/har ansvar for. 

- Enstemmig vedtak: Styret er enige i forslaget og DL følger opp saken. 

 

  

 

 


